
  

  Zulte, 24 juni 2019 
 

BIJEENROEPING VAN DE GEMEENTERAAD 

De Voorzitter van de Gemeenteraad van de gemeente 
Zulte nodigt de Raad uit te vergaderen in zitting van 25 
juni 2019 in het Gemeentehuis, Centrumstraat 8 te 
19.30 uur. 

 
 
BIJKOMENDE AGENDA  
 
OPENBAAR 
EXTR A 
ALLER LEI 

 
1. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID HENDRIK DE WAELE 

I.V.M. VOORRANG VAN RECHTS 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
In het voorjaar kwam het in de media dat een paar Vlaamse gemeenten de 
voorrang aan rechts op een aanzienlijk aantal kruispunten hadden afgeschaft. 
Dit bleek een positief effect te hebben op de verkeersveiligheid in die gemeenten. 
Zo verminderde het aantal ongevallen op deze kruispunten.  
Ik stel vast dat deze beweging ook in onze gemeente al is ingezet. Ik verwijs naar 
de Karreweg en de Houtstraat. 

  
 Voorstel tot besluit:  

Inventariseren van alle kruispunten in onze gemeente waar de afschaffing van de 
voorrang aan rechts kan overwogen worden. 
In een volgende fase, in overleg met de bevoegde adviesraad, hieromtrent 
beslissingen nemen. 

 
 
2. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID FAUVE TACK I.V.M. 

FIETSSTRATEN SCHOOLOMGEVING MACHELEN 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
Intussen is ons allen duidelijk wat een fietsstraat is. Er geldt een inhaalverbod voor 
gemotoriseerde voertuigen en een maximum snelheid van 30km/u. In Olsene 
werden reeds in 2016 enkele straten rond de schoolomgeving omgevormd tot 
fietsstraten. Ook in Zulte wordt er recent bekeken om de ventwegen rond de 
schoolomgeving tot fietsstraten te maken. In Machelen gebeurde dit nog niet. Er 
geldt wel reeds een snelheidsbeperking van 30km/u. Door fietsstraten in te voeren, 
krijgen de fietsers bovenop de snelheidsbeperking, voorrang t.o.v. alle 
gemotoriseerde voertuigen 

  
 Voorstel tot besluit:  

Om ook de veiligheid rond de schoolomgevingen van Machelen te verhogen en nog 
meer te motiveren om met de fiets naar school te komen, stel ik voor om ook in de 
schoolomgevingen van Machelen fietsstraten in te voeren. Concreet komen de 
volgende straten hiervoor in aanmerking: voor de kleuterschool, de onderbouw en 
buitengewoon secundair onderwijs gaat dit over een beperkte gedeelte van de 
Dorpsstraat, de Kloosterstraat en de Leihoekstraat. Voor de bovenbouw gaat dit 
over de Schoolstraat. 



  

 
 
3. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID PIETER VERHALLE, 

NATASJA DE VOS, DELPHINE VANDENBOSSCHE EN FAUVE TACK I.V.M. 
HERBRUIKBARE BEKERS IN ZULTE 

 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
De Vlaamse regering verbiedt vanaf 1 januari wegwerpbekers, petflessen en blikjes 
op evenementen. Hoe gaat de gemeente Zulte om met deze regelgeving? 
We stellen vast dat er in onze gemeente nog heel wat evenementen zijn waar er 
gebruik gemaakt wordt van wegwerpbekers, zo ook activiteiten georganiseerd door 
de gemeente zelf. 

  
 Voorstel tot besluit:  

We stellen voor om als gemeente efficiënt deze veranderingen op te vangen en te 
bekijken waar we de verenigingen in de mate van het mogelijke kunnen 
ondersteunen. 

 
 
4. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID HENK HEYERICK I.V.M. 

INGEBRUIKNAME PARKING LYS YARNS TOT TIJDELIJKE PUBLIEKE PARKING 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
Gezien de gemeente eigenaar werd van de Site Lys Yarns. 
Gezien er in de omgeving van de school geregeld parkeerproblemen zijn. Ook 
tijdens drukke weekenddagen kunnen handelszaken in de buurt van Lys Yarns 
extra parkeerplaatsen gebruiken voor de klanten die tijdens het door Zulte rijden 
hun zaak gemakkelijk willen bereiken. 
Gezien vooraan de site een ingerichte parkeerzone ligt. 

  
 Voorstel tot besluit:  

Om die redenen stellen we voor om de parkeersite niet meer af te sluiten, deze ook 
op te kuisen, het gebouw zelf wel af te sluiten en zo de parking dus op een veilige 
wijze openstellen als publieke parkeerruimte. 
Dit in afwachting van een finale bestemmingsinvulling van deze site. 

 
GEEN BEVOEGDHEID GEKOZEN 

 
5. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID SALLY COSIJNS I.V.M. 

INVULLEN VAN DE BELASTINGAANGIFTES 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
In het infoblad mei-juni kwam er een oproep dat er op 4 data’s experten aanwezig 
waren om belastingaangiftes in te vullen. 
Er kon een afspraak gemaakt worden maar er was meer vraag dan aanbod 
waardoor héél veel mensen naar Waregem werden verwezen. 
Gezien  deze service in Waregem in 2020 niet meer wordt aangeboden is het 
misschien opportuun om eens te brainstormen en het aantal zitdagen alvast te 
vermeerderen. 

  
 Voorstel tot besluit:  



  

Mogelijkheid te bekijken om het aantal zitdagen te verdubbelen om zo onze 
inwoners een betere service aan te bieden. 


